
Protokół nr 1/2024 

z posiedzenia I Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 26 czerwca 2024 r. 

 

Obecni: 

Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Agnieszka Djorić, Beata Manowiec, Stanisław Pazera, Mariusz 

Stalski, Alicja Szapował, Rafał Tokarz, Waldemar Wilczyński, Lilia Wolańska, Agnieszka Zawiślak 

Nieobecni:  

Paweł Maciejewski 

Goście: 

Ireneusz Żurawski – Kierownik Przychodni Rejonowej w Złotoryi 

Paweł Macuga – Prezes RPK w Złotoryi 

Ewelina Biała – Prezes Zarządu RPK Partner w Złotoryi 

Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja 

Katarzyna Iwińska – Naczelnik Wydziału Funduszy Zewnętrznych  

Prowadząca posiedzenie: 

Agnieszka Djorić – Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie Komisji BiF o godz. 13:30 otworzyła przewodnicząca Agnieszka Djorić.  

W posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych , co stanowiło kworum, przy którym Komisja mogła 

obradować. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Ocena wykonania Budżetu Miasta za 2023 rok poprzedzająca udzielenie Burmistrzowi 

absolutorium. 

4. Przychodnia Rejonowa w Złotoryi – Wynik finansowy w 2023 r. Plany na 2024 r.  

Referuje: Ireneusz Żurawski Kierownik Przychodni Rejonowej w Złotoryi 

5. Sprawozdanie finansowe RPK Sp. z o.o. za 2023 rok.  

Referuje: Paweł Macuga – Prezes RPK Sp. z o.o. w Złotoryi 

6. Sprawozdanie RPK Partner Sp. z o.o. za rok 2023  

Referuje: Ewelina Biała - Prezes Zarządu RPK Partner w Złotoryi 



7. Omówienie projektu uchwał: 

a) W sprawie zmian w Budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2024 r.  

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta  

b) W sprawie zmiany uchwały nr 0007.LXII.500.2023 Rady Miejskiej Złotoryi z dnia 21 grudnia 

2023 r. w sprawie wieloletniej prognozy finasowania Gminy Miejskiej Złotoryja  

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

c) W sprawie emisji obligacji 

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

d) W sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (Zakon Braci Mniejszych) 

Referuje: Katarzyna Iwińska Naczelnik WFZ 

e)  W sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w 

ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (Parafia Rzymsko-

Katolicka) 

Referuje: Katarzyna Iwińska Naczelnik WFZ 

8. Omówienie i przyjęcie Planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 2 Radni nie wnieśli uwag, porządek został przyjęty jednogłośnie: „za” 11 głosów, „przeciw” 0 

głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 0, nieobecni 1. 

 Ad. 3 Ocena wykonania Budżetu Miasta za 2023 rok poprzedzająca udzielenie Burmistrzowi 

absolutorium - Radni nie wnieśli uwag.  Przyjęto jednogłośnie: „za” 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, 

„wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 0, nieobecni 1. 

Ad. 4  Pan Ireneusz Żurawski Kierownik Przychodni Rejonowej w Złotoryi przedstawił wynik finansowy 

w 2023 r. Plany na 2024 r. w Przychodni Rejonowej w Złotoryi – Wynik głosowania w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SPZOZ Przychodni Rejonowej w Złotoryi 

przedstawia się następująco: „za” 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak 

głosu” 0, nieobecni 1.  

Sprawozdanie roczne zostało przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 5  Pan Paweł Macuga – Prezes RPK Sp. z o.o. w Złotoryi omówił Sprawozdanie finansowe RPK  

Sp. z o.o. za 2023 rok.  Wynik głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego RPK  

Sp. z o.o. za rok 2023 przedstawia się następująco: „za” 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje 

się” 0 głosów, „brak głosu” 0, nieobecni 1.  

Sprawozdanie finansowe zostało przyjęte jednogłośnie 



Ad. 6 Pani Ewelina Biała - Prezes Zarządu RPK Partner w Złotoryi przedstawiła Sprawozdanie RPK 

Partner Sp. z o.o. za rok 2023.  

Wynik głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego RPK Partner Sp. z o.o. za rok 2023 

przedstawia się następująco: „za” 11 głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak 

głosu” 0, nieobecni 1.  

Sprawozdanie finansowe zostało przyjęte jednogłośnie 

Ad. 7a)  Pani Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja przedstawiła zmiany w Budżecie Gminy 

Miejskiej Złotoryja na 2024 r.  

Wynik głosowania w sprawie zmian w budżecie przedstawia się następująco: „za” 11 głosów, 

„przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 0, nieobecni 1.  

Zmiany w budżecie zostały przyjęte jednogłośnie. 

Panowie Waldemar Wilczyński oraz Adam Bartnicki opuścili obrady Komisji BiF 

Ad. 7 b) Pani Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja przedstawiła zmiany uchwały nr 

0007.LXII.500.2023 Rady Miejskiej Złotoryi z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie wieloletniej prognozy 

finasowania Gminy Miejskiej Złotoryja. 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco: „za” 8 głosów, „przeciw” 0 

głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 3 (nie głosowali: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, 

Waldemar Wilczyński) , nieobecni 1. 

Zmiany w WPF zostały przyjęte. 

Ad. 7 c) Pani Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja przedstawiła potrzebę emisji obligacji 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco: „za” 9 głosów, „przeciw” 0 

głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 2 (nie głosowali: Adam Bartnicki, Waldemar 

Wilczyński) , nieobecni 1. 

Potrzeba wyemitowania obligacji została przyjęta. 

Ad. 7 d) Pani Katarzyna Iwińska Naczelnik WFZ omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (Zakon Braci Mniejszych) 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco: „za” 9 głosów, „przeciw” 0 

głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 2 (nie głosowali: Adam Bartnicki, Waldemar 

Wilczyński) , nieobecni 1. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Ad. 7 e) Pani Katarzyna Iwińska Naczelnik WFZ omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków (Parafia Rzymsko-Katolicka) 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco: „za” 9 głosów, „przeciw” 0 

głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 2 (nie głosowali: Adam Bartnicki, Waldemar 

Wilczyński) , nieobecni 1. 



Projekt uchwały został przyjęty. 

Ad. 8 Pani Agnieszka Djorić omówiła Plan pracy Komisji na II półrocze 2024 r.  

Wynik głosowania w sprawie przyjęcia Planu pracy Komisji BiF przedstawia się następująco: „za” 9 

głosów, „przeciw” 0 głosów, „wstrzymuje się” 0 głosów, „brak głosu” 2 (nie głosowali: Adam Bartnicki, 

Waldemar Wilczyński) , nieobecni 1. 

Plan pracy Komisji BiF został przyjęty. 

Ad. 9 W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu  

Ad. 10  Posiedzenie Komisji BiF o godz. 15:20 zostało zakończone. 

 

 

  Przewodnicząca Komisji  

               Budżetu i Finansów  

            /-/ Agnieszka Djorić /-/ 


